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Wloctawek dnia 8.03.2017r.

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Midstq Wloclqwka

w, miejscu

Szanowny Panie Prezydencie !

Ze zdziwieniem zapoznatem siq z odpowiedziq z dnia 2t.O2.2Ot7r
znak GM.GK.0003.72.20t7 na mojq interpelacje w sprawie zwiqzanej z

zamontowaniem kilku lamp LED oiwietlenia parkowego wzdtu2 120 metrowego
chodnika spacerowego wybudowanego od ul. Kaliskiej do budynku
Dziewiriska 9b. OSwietlenie chodnika, kt6rym uczqszcza bardzo duio
mieszka6c6w i dzieci do szk6t poprawi bezpieczeistwo przechodni6w i miafoby
kosztowai okolo 30 tys. zl.

Najbardziej niezrozumiatym i wrgcz absurdalnym jest uzasadnienie, 2e

o5wietlenie chodnika zostanie wykonane jak bqdzie realizowane przedlu2enie
Al. Kr6lowej Jadwigi od skrzy2owania z ulicq Kruszyiskq do ul. Kaliskiej.
Chyba na odczepne mi odpowiedziano a to dlatego, ie budowa tego odcinka
drogi w/g mojej oceny i znajqc koncepcje wladz miasta i ogfoszenie obecnie
przetargu na projekt I etapu budowy drogi Srednicowej od ul. Toruriskiej to ten
odcinek drogi od ul. Kruszyiskiej do ul. Kaliskiej nie bqdzie realizowany w
najbliiszym oSmioleciu leci-u a na pewno nie wtej kadencji Rady Miasta a wiqc i

nie bqdzie realizowane o6wietlenie chodnika w/g odpowiedzi Pana Prezydenta.
Ponadto dokumentacja budowy i pozwolenie na budowq przedluienia Al.
Kr6lowej Jadwigi od skrzy2owania z ulicq Kruszyfiskq do ul. Kaliskiej jako trasy
Srednicowej nie obejmuje oSwietlenia chodnika. Wigc argumenty przytoczone
przez Pana Prezydenta nie przekonujq mieszkafic6w osiedla Pofudnie .

Pragnq przypomnie6, ie w ubiegtym roku przy montaiu bud2etu
2017r uzgodniliSmy z Panem Prezydentem ,2e jak bqdq oszczqdno6ci na zu2yciu
energii elektrycznej przez miasto czy tei na zadaniach inwestycyjnych to
wykonane zostanie oswietlenie tego2 chodnika. Czy szacunkowy koszt
oswietlenia chodnika ca 30 tys. zl mo|e zrujnowai bud2et miasta 2O!7r.?

Szanowny Panie Prezydencie bardzo prosze o ponowne przeanalizowanie i

rozpatrzenie pro5by mieszkafic6w osiedla Poludnie .Bardzo proszq o wydanie
dyspozycji stu2bq inwestycyjnym by na razie zleci6 projekt o5wietlenia tegoi
chodnika z bud2etu miasta 2017r moie w ramach Rozdzialu 90015 Oiwietlenie
ulic, plac6w i dr6g.Znaj4c zakres i koszty mo2e uda siq w bie2qcym roku wykonai
to zadanie dla dobra mieszkaic6w i ich bezpieczeristwa.

Jeszcze raz bardzo prosze o uwzglqdnienie pro6by mieszkaic6w za kt6rq w ich
Z powaianiqm.imieniu dziqkuje.


